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Møde den: 8. april 2014 kl. 10.00-12.00 

1445-019 (hos Anne) 

Referat: Båndmøde VEST  

 

 

Til stede: Eva Kvistgaard Arent(ST), Jesper Sølund Hansen (AR), Anne Chri-

stine Teglborg (FS), Lisette Prins (HE – ordfører) og Esben Højbjerre Larsen 

(koordinator) 

Fraværende: Michael Mejlgaard Udby (BSS)  

Gæster: Charlotte Kaas Hansen og Søren Winther (begge VEST-FS) deltog un-

der pkt. 1.  

 

 

REFERAT 

 

 

Punkt 1 Status på mobilkompatibel studieguide 

Fremlægges af Charlotte og Søren 

 

Status på projektet: Hvor langt er vi? Eksempler mv. 

Referat Charlotte og Søren gjorde rede for projektets aktuelle status og 

den videre plan. Desuden fremlagdes tekstprincipper og design-

udkast.  

 

Søren: Den enkelte fagside skal fortælle om uddannelsens egen-

art allerede fra første sætning. Stofmængden skal prioriteres 

benhårdt i forhold til den nye responsive visning. Søren har for-

muleret en række spørgsmål, som kan bruges som rettesnor for 

prioriteringen.  

 

Alle er enige om, at teksterne ikke skal være salgstaler, men rede-

lig kommunikation. Mange fagmiljøer ønsker fx, at de faglige 

krav og arbejdsbyrden på studierne gøres tydeligere.   

 

I det nye design udfoldes de hidtidige punkter i venstremenuen 

på én side i stedet for som undersider. Denne struktur er bedre 

gearet til mobil visning og er derudover i sync med brugernes ad-

færd, der hellere vil scrolle end at klikke mellem undersider. 

Derudover er der en gevinst og hente i forhold til SEO. 

 

Det responsive design implementeres efter planen i august. 

 

Jesper efterspurgte et skriv med argumentation (herunder tal) 

for, at de ændringer, der foretages, er velbegrundede. I det hele 
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taget ser båndet gerne et vist niveau af skriftlighed for at holde 

det faglige bagland informeret. Man kunne også tænke sig en 

slags ”besøgsrunde” med deltagere fra pilotgruppe samt Søren og 

Charlotte, alt afhængigt af de lokale behov.  

Charlotte sørger for at skaffe  statistik + brugertestresultater 

 

Søren har brug for at interviewe ca. 20 uddannelser. Han klarer 

det uden medvirken af redaktør, da der i bund og grund er tale 

om gedigent journalistisk håndværk. 

 

Søren skal konsultere redaktionsgruppens arbejde med teksterne 

og således forestå en art ”oplæring”. Søren udarbejder desuden 

en manual med fælles guidelines. 

  

Endelig godkendelse af nyskrevne tekster sker i et samspil mel-

lem lokal redaktør og VIP.   

    

Båndet har ikke brug for statusmøder, men føler sig velunderret-

tet af pilotgruppe og studieguideredaktionen. 

 

Søren arbejder udelukkende med introteksterne. Båndet skal 

derfor beslutte, hvordan det videre arbejde skal prioriteres: Hvor 

langt når vi inden for de allerede afsatte ressourcer, og hvor stort 

et slæb skal lokalredaktørene trække? Båndet påpeger dog, at 

ressourceforbruget først kan endeligt estimeres, når manualen 

foreligger. 

 

Punkt 2 Midtvejsevaluering af ordfører/koordinator-metoden 

Fremlægges af Lisette og Esben 

 

Hvilke erfaringer har vi foreløbigt gjort os med den nye bånd-

struktur involverende ordfører- og koordinatorroller?  

Referat Der er stor tilfredshed med den nye båndstruktur. Det bemærkes 

dog, at båndmedlemmerne er blevet mere passive i forhold at 

melde punkter ind til dagsordenen. Esben sender fremover en 

varslingsmail ud, når dagsordenen er under udarbejdelse og 

åben for nye punkter.   

 

Esben finder det svært at holde båndet underrettet om tiltag i 

SNUK og UVA-EKA, da han ikke har styr på, hvor informeret 

båndmedlemmerne er i forvejen. Det aftales derfor, at han frem-

over vender referater fra de andre bånd med Lisette.   
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Punkt 3 Temperaturmåling på Studievejlederhåndbog og SSV generelt 

Fremlægges af Eva og Lisette 

Referat Studenterhåndbogen sparkes til hjørne og tages op igen på et 

mere velvalgt tidspunkt. Opgaveporteføljer og kvalitetssikring af 

SSV oprettes som et tema i sharepoint.  

  

Punkt 4 Implementering af Gecko – hvor langt er vi? 

Fremlægges af Alle 

 

Hvordan går det med at indføre Gecko i enhederne? 

Referat Enhederne er gået i luften med Gecko og har indtil videre gode 

erfaringer med bookingen. Der er dog en række mindre udfor-

dringer hvad angår synliggørelsen på webben.  Gecko stiller krav 

om, at det tydeligt fremgår, hvad der vejledes om, hvilket bør stå 

sort på hvidt på websiden, hvorfra der linkes til Gecko-

bookingmodulet. 

Derudover nævnes slots’enes længde og bemanding af samme 

som en ting, der må justeres hen ad vejen. 

 

Gecko evaluereres på et båndmøde inden sommerferien. Det op-

rettes derfor som et kommende dagsordenspunkt i sharepoint. 

Punkt 5 Nyt om fremdriftsreform 

Fremlægges af Lisette og Esben  

 

 Status på kommunikation 

 Deling af de indkomne tiltag (husk at sende updates til 

Lisette eller Esben)  

Referat Mette Thunø efterspørger kommunikationsindsats i forhold til 

kandidatstuderende. Fremdriftssiden til nuværende studerende 

vurderes dog foreløbigt at indfri dette behov.    

 

FAQ’en udvikler sig løbende, og mængden af mails er til at over-

skue.  
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Dagsordenspunkter til næste møde (22.04): 

 Vejledningsstrategi 

 Beskrivelse af arbejdsgrupper til medarbejderportal  

 Nyt om fremdriftsreformen 

Kommende dagsordenspunkter: 

 Kvalitetsrapport 

 Besøg af projektgruppe vedr. fremdriftsreformen (Christian Ramsing, Gitte 

Stavad, Louise Hauptmann og Birgit Andersen) 

 Evaluering af Gecko (inden juli/sommerferie) 

Kommende temaer: 
 Opgaveporteføljer og kvalitetssikring af SSV 

 Brug af data og effektmålinger  

 Film som vejledningsredskab 

Dagsordener udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er 

torsdag inden 12. 

Referatet sendes rundt onsdag og er godkendt fredag. 

 

Punkt 6 Evt./bordet rundt 

Fremlægges af Alle 

 

 

 

Referat Vi når kun ét fyraftensarrangement i dette forår. ST byder ind 

med et oplæg fra Ane og Sanne om et nyt hjælp-til-selvhjælp-site. 

 

I studiestartsgruppen er alkoholpolitik blevet drøftet. Båndet fo-

reslår, at der tales med AU Kom/medier om billeddækningen af 

studiestart, således at AU Kom er med til at understøtte alkohol-

politkken. Eva beder studiestartsgruppen om en indstilling/et 

skriv om billedsiden af studiestarten. 

 


